

Northern Ireland

This country was industrial powerhouse of Ireland, and today the poorest region in the United Kingdom and its economy is the most minor of the four countries.

Эта страна когда-то была промышленным оплотом Ирландии, а сегодня — самый бедный регион Соединенного Королевства и ее экономика является самой малозначимой из четырех стран.

The most famous delicacy in Northern Ireland is Ulster fry that is traditionally prepared with ham, bread, dough, eggs, sausage, bread with potato flour, fried tomatoes, baked beans.



Самым известным деликатесом в Северной Ирландии является Ульстер фрай, который традиционно готовят из ветчины, хлеба, теста, яйца, колбаса, хлеб с картофельной мукой, жареные помидоры, печеные бобы.

The most popular sports in Northern Ireland are hockey, football, handball, Rugby.



Самыми популярными видами спорта в Северной Ирландии являются хоккей, футбол, гандбол, регби.



Lough neagh -is the largest
freshwater lake in Europ

Лох-Ней – самое
большое пресноводное
озеро в Европе



Potatoes are called here not "Potato" and 'Prutties', and the child is not "child", and "Wean", and the country in the local dialect sounds like "Norn Iron".

Картофель здесь называют не «Potato», а 'Prutties', а ребенка не «child», а «Wean», а сама страна на местном диалекте звучит как «Norn Iron».

thank

